
 

Referat skolebestyrelsesmøde på Grøndalsvængets Skole 
24.06. 2019 kl. 17.30 – 18.30 – herefter spisning. 

- Sted: Bygning1, personalerummet 

- Deltagere:  Stine, Lene, Thomas, Rikke, Kitty, Dan, GF, FK, KG, AHN, MF, Sebastian 

Afbud: Tenna, Johnny, Malik, Ardiana, Katrine 

Emne (ansvarlig) Hvad skal vi udrette? Proces hvordan?) Tid Beslutning – hvem gør hvad? 

Fotoseance      
Formalia  
 
 

Følge op på og godkende 
referat 
 

 5 min Referat godkendt. Dagsorden godkendt. 
 

Formanden har ordet Orientering fra formanden  10 min. Intet nyt fra formanden. 

Nyt fra elevråd 
 
 

Sikre at sager fra elevrådet 
bliver behandlet og evt. 
implementeret. 
 

Elevrådsrepræsentanterne 
orienterer om emner 
behandlet i elevrådet 
 

 
15 min. 

Sebastian fortæller om besøget fra de Nepalesiske politikere. 
Der var god, åben dialog om demokrati og de demokratiske 
processer. 
Bordfodboldsturneringen er veloverstået. Den blev vundet at 9. kl. 
elever. 
 

Kameraovervågning  Orientering vedrørende 
udvidet videoovervågning 

15 min.  
Kristoffer orienterer om, at der i forbindelse med skolens 
renovering er sat overvågningskameraer op på udearealerne mhp. 
at forebygge hærværk. 
I skosluserne er der på forsøgsbasis ligeledes sat videokameraer op 
mhp. at forebygge tyveri af sko. 
Kameraerne ruller ikke endnu – der skal skiltes først. 
 

Nyt fra Lokaludvalget  Orientering 10 min. Rikke og Dan har kigget på skole-skiltning. PT ligger der en 
henvendelse i ”Kontoret for sikre skoleveje”. Da alle veje omkring 
skolen er offentlige er der ikke problemer ift. opsætning af skilte. 
 

Opfølgning på indvielse 
d. 6/6 

 Drøftelse 40 min. Generelt har der været fin respons på program. De små elever nød 
klovnerierne og de større elever dansede breakdance. Det var en 



Punkter til kommende møder: kommunikation, røgfri skoletid 

solrig og smuk dag med taler fra borgmester, skoleborgmester og 
skoleleder. 
 
 

Nyt fra…. 
 
 

- Forældrene 
- Personalet 
- Ledelsen 
- KKFOén 

 

 
 
 

15 min.  
Personalet: 
MF ønsker at stoppe i SB – grundet transporttiden og den 
manglende mulighed for at nå hjem før mødet. 
Ledelsen: 
9. kl. har klaret sig rigtig fint til afgangsprøverne.  
Der er ansat barselsvikar til stilling i udskolingen samt pædagogisk 
assistent til 0. klasserne. 
KKFOen 
Der er stadig mange forældre, der ikke har meldt tilbage ift. 
hvornår deres børn holder ferie ift. KKFOen. Finn og personalet 
rykker for svar. 
Der er gode evalueringer på 1.maj-børnenes opstart. På det nyligt 
overståede møde med 1.maj-forældrene var der stor tilfredshed. 
 
 

Eventuelt og næste 
møde. 

Næste møde  10 min. 
 
 

 
 


